
Bestyrelsesmøde 1.12. 2024  

  

Deltagere: Eli, Claus, Bente, Niels, Helen 

Afbud: Holger, Henrik  

  

Mødested: Teams  

Tid: kl. 10.30-12.00  

  

  

Dagsorden   Drøftelse   Beslutning   

Godkendelse af Referat       Godkendt  

Godkendelse af dagsorden     Godkendt  

Valg af referent     Helen  

Økonomi  

  

Regnskab fremlagt - Intet at bemærke. 
God økonomi  

   

Undervisning i 2025  

Bestyrelsen budgetterer med ca. 12.-
15.000kr.afsat til undervisning  

Bordafgiften til DBF stiger i 2025. Derfor 
forventes og planlægges 
der kontingentstigning.  

  

Claus  

Drift  Status  

  

  

  

  

  

  

  

Fortsætter planlægning og 
gennemførelse af de daglige 
turneringer. Claus og Niels  

Tirsdage skal der oprettes 2 
rækker  

 Claus opretter Juleturnering 
i Mbridge  

  



Hvordan går det med at skabe 
“konfigurationsfiler”? Til de Gule og hvide 
felter samt “navn” v/ de daglige 
turneringer?  

  

Turneringsnavn  

Claus og Anders arbejder på 
sagen  

  

 

Niels og Helen (arbejder 
med sagen) klub 8800  

Hjemmeside  Punktet udsættes til et kommende 
bestyrelsesmøde hvor alle medlemmer 
deltager  

  

Nyhedsbrev  Koordinering m/sæsonplan/juleturnering 
og   

Sølvturnering  

  

Nyhedsbrev sendes til 
Claus.  

Claus opretter en kursist 
liste til brug for at sende 
nyhedsmail  

Sæsonplan  Tilbagemelding fra turneringsudvalget  

Til turneringsudvalget:  

  

Turneringer for kursister afviklet på 
klubaftener?  

Niels orienterer og 
bestyrelsen siger tak for et 
godt arbejde. Annonceres 
snarest på hjemmesiden  

Ugentligt tilbud til kursister 
uden handicap regulering.   

Henvendelse fra 
medlemmer  

Generelt  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

 Drøftet  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

Svar og tilbagemeldinger til 
medlemmer  

  

Bestyrelsen arbejder for at 
besvare henvendelser fra 
medlemmerne så hurtigt 
som muligt. Hvorvidt en 
henvendelse skal drøftes i 
bestyrelsen eller ikke er 
situationsbestemt.   

Bestyrelsen afvikler 
bestyrelsesmøde hver den 1. 
søndag i en måned. 
Medlemshenvendelser vil 
herefter blive besvaret så 
hurtigt som muligt.  



  

  

  

  

  

  

  

 Ønske om at afprøve “sort” 
skærm v/turnering som 
forberedelse til DBF – turnering 
i december  

  

  

  

  

  

Ønske om tilskud ved 
deltagelse i DBF Dm online  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

   

Drøftet  

  

 

 

 

 

 

 

Drøftet  

  

  

  

  

  

Bestyrelsen arbejder for at 
skabe så gode rammer og 
betingelser fra medlemmer 
som muligt. Det betyder at 
bestyrelsen arbejder med at 
drøfte og træffe beslutninger 
i fællesskab for at sikre en så 
høj grad af mangfoldig som 
muligt.   

For nuværende planlægges 
der ikke ugentlige 
turneringer med “sort 
skærm”. Nye afvigende 
opsætninger af de ugentlige 
turneringer skal drøftes med 
den ansvarlige for de 
ugentlige turneringer som er 
Niels/Claus  

  

Bestyrelsen har besluttet at 
se nærmere på at uddele 
tilskud/ikke tilskud – 
generelt. Og vil snarest 
melde ud herom.  

  

Eli og Helen kommer med et 
udkast som sendes 
bestyrelsen.  

Debatforum  Drøftet  

  

Bestyrelsen arbejder på at få 
oprettet en platform hvor der 
kan deles bridgeerfaringer.  

Bemærk  

Den facebookside som 
aktuelt hedder 
“Cyberbridge” - er oprettet i 
et andet brugernavn.   



EVT.  Ingen punkter    

Næste møde Teams 

Indkaldelse via mail og 
kalenderinvitation 

  

8.1.2025 fra kl. 16.30-18.00    

  

  

 


